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 Školská komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice: 

  

 06. 04. 2022 

Číslo:   

Vybavuje: Ing. Mária Kokardová 

email:maria.kokardova@vucke.sk  

telefón: 055/72 68 264 

  

 

Zápisnica 

 

z 28. rokovania Školskej komisie Zastupiteľstva Košického  

samosprávneho kraja, konaného dňa 06.  04. 2022 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie)  

 
 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1.  Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2.  Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

3.  Dodatok č. 3 k Zásadám o postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického 

samosprávneho kraja 

4. Majetkové veci 

a) Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja     

b) Kúpa telocvične v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja  

c) Zmena uznesenia Zastupiteľstva KSK č. 646/2022 zo dňa 28. 02. 2022 - Nájom          

    športových zariadení pre YOUNG ANGELS ACADEMY, o.z. a Florbalový klub      

    FLORKO Košice  

d) Zmena podmienok nájmu pre nájomcu Súkromná spojená škola EDURAM, Maurerova      

55, 053 42 Krompachy a zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

č.492/2020  

5.  Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky o prechode zriaďovateľskej      

pôsobnosti medzi KSK a EDURAM s.r.o. 

6.  Zmena v sieti škôl – zaradenie elokovaného pracoviska vo Viničkách pre Strednú odbornú 

školu agrotechnických a gastronomických služieb - Agrártechnikai és Gasztronómiai 

Szolgáltatási Szakközépiskola,  Pribeník 

7. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2021  

8.  I. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022 

9.  Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja vrátane Integrovanej územnej stratégie 

10.  Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky- informatívna správa k žiadosti 

o zaradenie Spojenej školy s organizačnými zložkami Stredná odborná škola pedagogická 

a materská škola a zaradenie Výdajnej školskej jedálne ako súčasti Spojenej školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 11.  Body z plánu úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2022 

   a)  Vyjadrovať sa k materiálom predkladaným na zasadnutie Zastupiteľstva KSK a zaujímať                         

         k nim stanoviská  
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b) Informovať o aktuálnych výstupoch z KROVaP v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti    

Košického samosprávneho kraja 

12. Návrhy, podnety a požiadavky 

  13. Rôzne 

  14. Záver 

 

  K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 
Vyjadrenie: - PhDr. Marek  Čižmár -  predseda komisie po privítaní prítomných členov 

komisie a hostí otvoril 28. rokovanie komisie, informoval, že z celkového počtu 25 členov 

komisie je prítomných 10 členov komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina a komisia nie je 

uznášaniaschopná.  

Ospravedlnil: RNDr. Miriam Melišovú -Čugovú,  PaedDr. Táňu Švecovú, Mgr. Miroslava 

Tótha, Ing. Pavla Bečarika, RNDr. Dušana Andraška. 

Upozornil, že aktuálne je prítomných 10 členov komisie a tento počet neumožňuje prijímať 

návrhy uznesení. Komisia bude operatívne reagovať, pokiaľ sa situácia zmení. Z 28. rokovania 

komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice, návrh 

programu rokovania komisie členom komisie bol zaslaný elektronicky, požiadal členov 

komisie, že vzhľadom na rozsah prejednávaných materiálov a potrebu ich prerokovania, bola 

v rámci programu urobená zmena, týkajúca sa bodu 4, v ktorom došlo k výmene v časti b) za d)  

a pribudol bod č.10 - Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky - 

informatívna správa k žiadosti o zaradenie Spojenej školy s organizačnými zložkami Stredná 

odborná škola pedagogická a materská škola a zaradenie Výdajnej školskej jedálne ako súčasti 

Spojenej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja. Táto zmena 

v programe bola vyvolaná mimoriadnou situáciou a pri predstavovaní bodu budú vysvetlené 

dôvody a okolnosti tejto zmeny programu dnešného rokovania školskej komisie. Opýtal sa 

prítomných členov komisie, na ďalšie návrhy na zmenu alebo doplnenia  programu. 

 

Diskusia:  K danému bodu neboli navrhnuté žiadne zmeny ku programu rokovania komisie.  

 

Záver: Predseda Školskej komisie pristúpil ku schváleniu celkového programu, ako celku 

vrátane zmien, komisia nebola uznášaniaschopná. Prítomní členovia jednomyseľne odsúhlasili 

zmenu programu. 

 

Predseda školskej komisie konštatoval, že program 28.zasadnutia bol prítomnými členmi 

jednomyseľne schválený. 

 

K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Predseda školskej komisie uviedol, že keďže od posledného zasadania Školskej 

komisie neboli vznesené požiadavky a podnety, preto nebudeme hlasovať o uznesení k tomuto 

bodu. 

 

K bodu č. 3 

Dodatok č. 3 k Zásadám a  postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického 

samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie - PhDr. Anna Heribanová - vedúca oddelenia organizačného protokolu 

zahraničných vzťahov predstavila materiál: Dodatok č. 3 k Zásadám o postupu pre udeľovanie 

verejných ocenení Košického samosprávneho kraja. Jedným z dôvodov vypracovania Dodatku 

č. 3 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných ocenení je požiadavka na zosúladenie 
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termínov uvedených v Zásadách a VZN KSK o  Významných dňoch KSK a  Župných dňoch 

KSK, v zmysle ktorého sa Slávnostný ceremoniál udeľovania ocenení osobnostiam KSK 

uskutoční počas Významného dňa KSK. Za Významný deň Košického samosprávneho kraja je 

vyhlásený 23. apríl.  Odovzdanie ocenení za predchádzajúci kalendárny rok, t. j. za rok 2021 sa 

uskutoční na slávnostnom ceremoniáli v deň podľa ustanovenia § 1 ods. 3 vyššie uvedeného 

VZN, t.j. – 23. apríla 2022. Schválený dodatok bude zapracovaný do úplného znenia zásad. 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky 

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a konštatoval, že školská nie je uznášania schopná 

a nehlasuje sa. 

 

K bodu č. 4 

Majetkové veci 

a)   Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie  - JUDr. Marta Vargová – vedúca referátu hospodárenia s majetkom. 

Na zasadnutie Zastupiteľstva KSK je predkladaný materiál: „Dodatok č. 4 k Zásadám 

hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja“, cieľom ktorého je doplnenie 

niektorých ustanovení zásad za účelom zvýšenia transparentnosti a hospodárnosti pri nakladaní 

s majetkom KSK, doplnenie a spresnenie niektorých ustanovení týkajúcich sa prenajímania 

a výpožičky majetku KSK. 

Z dôvodu jednoznačnosti výkladu sa v úvodných ustanoveniach zásad do poznámky pod čiarou 

č. 5 dopĺňa demonštratívny výpočet zákonov, na ktoré sa zásady nevzťahujú. 

V § 2a ods. 7 zásad sa dopĺňajú prípady, pri ktorých sa rozhodnutie o dočasnej prebytočnosti 

nevydáva, a to v prípadoch, že ide o: 

d) nájom majetku KSK, ktorý KSK alebo správca nevyužíva v rozsahu celého dňa 

- ide o prípady, pri ktorých správca majetku KSK majetok zverený do správy využíva 

predovšetkým pre svoje účely, preto ho nemožno považovať za prebytočný, avšak nevyužíva 

ho v rozsahu celého dňa, preto na určitý počet hodín môže zverený majetok prenajímať 

v zmysle pravidiel prenajímania športových zariadení uvedených v prílohe zásad, resp. môže 

prenajať vytvorením súťažného prostredia, 

e) nájom podľa § 7 ods. 13, 

- nehnuteľný majetok, resp. pozemok napriek umiestneniu inžinierskych stavieb, rozvodov, 

vedení, sietí, prípojok, stavieb tretích osôb, zriadenia staveniska alebo prístupu k susednej 

nehnuteľnosti nepovažujeme za prebytočný z dôvodu, že časť pozemku možno naďalej 

využívať alebo ide o krátkodobý záber. 

f) výpožičku podľa § 8 ods. 1 písm. a) a ods. 2 

- podľa ods. 1 písm. a) ide o prípady výpožičky majetku KSK pre účely vlastnej organizácie, 

teda nemožno ho považovať za prebytočný a podľa ods. 2 pozemok KSK napriek výstavbe 

alebo rekonštrukcii chodníkov, miestnych komunikácií, autobusových zastávok alebo 

inžinierskych stavieb nepovažujeme za prebytočný, pretože ho využíva aj KSK, resp. správca 

(na týchto pozemkoch nachádza ochranné pásmo cesty, jej odvodnenie a pod.). 

V § 7 ods. 15 pri nájme športových zariadení KSK podľa Pravidiel nájmu športových zariadení 

uvedených v prílohe sa za účelom jednoznačnosti výkladu, resp. spresnenia ustanovenia 

dopĺňa, že pravidlami nájmu športových zariadení nie sú dotknuté (okrem ustanovení 

o krátkodobom nájme športového zariadenia podľa § 7 ods. 10 a 11) ani ustanovenia o nájme 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 7 ods. 11 písm. c) zásad. 

V § 7 pri prenájme majetku KSK na základe obchodnej verejnej súťaže a podobne v § 10 pri 

predaji majetku KSK na základe obchodnej verejnej súťaže sa dopĺňa ustanovenie týkajúce sa 
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možnosti uskutočniť elektronickú aukciu v prípade, že sa do vyhlásenej obchodnej verejnej 

súťaže zapoja aspoň dvaja navrhovatelia, ktorí splnia podmienky účasti v elektronickej aukcii. 

Elektronickú aukciu má upravenú v zásadách hospodárenia 5 samosprávnych krajov 

(bratislavský, nitriansky, trenčiansky, žilinský a prešovský). Elektronická aukcia predstavuje 

„nadstavbu“ zákonom ustanovenej obchodnej verejnej súťaže, resp. druhé kolo, ktoré môže 

priniesť vyšší výťažok z predaja alebo prenájmu majetku. 

V § 8 pri výpožičke majetku KSK sa rozširuje okruh subjektov, ktorým môže byť prenechaný 

majetok KSK do bezplatného užívania počas mimoriadnych udalostí alebo v krízových 

situáciách za vyhlásenia mimoriadnej situácie, výnimočného alebo núdzového stavu v zmysle 

platných právnych predpisov, o nadácie, neziskové organizácie poskytujúce všeobecne 

prospešné služby a občianske združenia. Ide o formu pomoci, resp. o poskytnutie súčinnosti zo 

strany KSK v čase krízy alebo mimoriadnych udalostí (napr. vzhľadom k súčasnej situácii na 

Ukrajine). 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky 

 

Záver: Predseda komisie PhDr. Marek  Čižmár ukončil diskusiu a konštatoval, že komisia po 

príchode ďalších členov je uznášania schopná, k návrhu na uznesenie bude komisia hlasovať 

a predniesol návrh na uznesenie k bodu č. 4a). 

 

Uznesenie č. 5/2022 
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Dodatok č. 4 k Zásadám 

hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja  

 

Hlasovanie č. 1: 

Počet členov: 13  

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh na uznesenie bol schválený 

 

b) Kúpa telocvične v Rožňave do vlastníctva Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie  - JUDr. Marta Vargová- vedúca referátu hospodárenia s majetkom 

Na zasadnutie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja predkladáme kúpu telocvične 

v k. ú. Rožňava za kúpnu cenu 253 972,67 eur. V zmysle Zásad hospodárenia s majetkom KSK 

§ 14 ods. 3 písm. e) odplatné nadobúdanie nehnuteľnej veci vo vlastníctve tretej osoby do 

vlastníctva KSK, ktorej kúpna cena je vyššia ako 10 000 € podlieha schváleniu 

Zastupiteľstvom KSK. KSK si pri kúpe tejto nehnuteľnosti dal podmienku, že k uzavretiu 

kúpnej zmluvy dôjde až vtedy, keď mesto Rožňava stiahne žalobu. ktorú podalo na okresný súd 

voči KSK.  

 

Diskusia: 

Ing. František Krejza: Ak bola telocvičňa užívaná bez zmluvy, dlhé roky, avšak telocvičňu nie 

je možné používať bez investícií, pýtal sa, kedy došlo k uzavretiu zmluvnej dohody a aká je 

výška nájmu. 

JUDr. Marta Vargová: Spor je mimo odboru správy majetku, preto nedisponujeme 

informáciami, jedna zo zmluvných strán tvrdí, že došlo k porušeniu zmluvy z dôvodu 

ukončenia. My máme za to, že zmluvný vzťah pokračoval naďalej, ale to už je v rukách 

právnych zástupcov, ktorí v tejto veci za nás konajú. 

Ing. František Krejza: Pýtal sa či existuje zmluva o nájme. 
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JUDr. Marta Vargová: Nezúčastňujeme sa týchto rokovaní a ani nemáme informácie k týmto 

otázkam.  

György Nagy: Som členom rady školy na škole a mám informácie že ani bývalý primátor a ani 

riaditeľ školy neriešili tento problém. Nové vedenie školy neposiela žiakov do spomínanej 

telocvične, telocvičňu škola nevyužíva, posledný rok vôbec, čaká na dohodu s mestom Rožňava.  

JUDr. Marta Vargová: Podľa poslednej informácie od nášho právneho zástupcu sa v rámci 

mimosúdnych rokovaní dohodlo, že KSK by malo upraviť tri roky spätne výšku nájomného.  

Ing. František Krejza: Vyjadril svoj osobný názor, že z uvedených informácií nevie uzavrieť 

stanovisko, lebo je tu veľa nezodpovedaných veci a možno by bolo dobré si to všetko vyjasniť 

skôr,  pred tým než sa to rozhodne pretože nie je iste že to je výhodná kúpa,  

Dr. Viliam Záhorčák: Vyjadril sa, že ak správne porozumel tejto problematike, tak pozemky na 

ktorých sú objekty vo vlastníctve KSK sú na pozemkoch KSK a jediný zmluvný objekt, ktorý 

nie je vo vlastníctve KSK v tomto priestore  je len telocvičňa. Opýtal sa, ako sa to mohlo stať. 

JUDr. Marta Vargová: O tejto problematike všetky vedomosti nemá, KSK získal majetok 

delimitáciou a ako získalo vlastníctvo mesto Rožnava nevie. Predpokladá že to prešlo zápisom 

v katastri,  tie dokumenty boli v zhruba v poriadku, ale nie  jeoprávnená toto posúdiť.  KSK 

prešlo delimitáciou všetko okrem tejto budovy.  

György Nagy: V roku 2000 došlo asi k nesprávnemu prepisu majetku, pozemky prešli na školu, 

budovy na mesto Rožňava, vtedy to nikto neriešil, skrz dobré vzťahy medzi primátorom 

a riaditeľmi škôl. Až teraz nový primátor má záujem tento problém riešiť.  

Ing. František Krejza: Keďže sú rôzne znalecké posudky prvý na 370 000 € a druhý na 171 000 

€. Ani k tomu nevie zaujať stanovisko. 

Csaba Furik: Vysvetlil, že jeho skúsenosti z pohľadu znaleckých posudkov sú také, že záleží od 

konkrétneho znaleckého posudku a znalca, ktorý ho tvorí aká bude výsledná hodnota. 

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a  predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 6/2022  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Kúpu telocvične v Rožňave 

do vlastníctva Košického samosprávneho kraja podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č.2: 

Počet členov: 13 

Za: 12 

Proti:0 

Zdržal sa:1 

 

Návrh na uznesenie bol schválený 

 

c) Zmena uznesenia Zastupiteľstva KSK č. 646/2022 zo dňa 28. 02. 2022 - Nájom        

športových zariadení pre YOUNG ANGELS ACADEMY, o.z. a Florbalový klub 

FLORKO Košice  

 

    Vyjadrenie  - Peter Zůbek – vedúci oddelenia pre šport  

Na zasadnutie Zastupiteľstva KSK je predkladaný materiál: „Zmena uznesenia Zastupiteľstva 

KSK č. 646/2022 zo dňa 28. 02. 2022 - Nájom športových zariadení pre YOUNG ANGELS 

ACADEMY, o.z. a Florbalový klub FLORKO Košice“, obsahom ktorého je schválenie 

rozšírenia nájmu telocvične nachádzajúcej sa v budove so súpisným číslom 571, na ulici 

Učňovská 5 v Košiciach,  na pozemku registra C KN parc. č. 1159, ktorá je evidovaná Okresným 

úradom Košice, katastrálny odbor na liste vlastníctva č. 1667 pre kat. územie: Šaca, obec: 

Košice,  okres: Košice II pre:  
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- YOUNG ANGELS ACADEMY, o. z., Werferova 3, 040 11 Košice, IČO 50 392 069,  

za účelom športovej činnosti – basketbalových tréningov a zápasov počas víkendov  

(v rozsahu 20 hodín mesačne okrem obdobia od 1.7. do 31.8. v kalendárnom roku),   

- Florbalový klub FLORKO Košice, Užhorodská 39, 040 11 Košice, IČO: 35 565 81,  

za účelom športovej činnosti – florbalových tréningov a zápasov počas víkendov  

(v rozsahu 20 hodín mesačne okrem obdobia od 1.7. do 31.8. v kalendárnom roku). 

V oboch prípadoch nájmu je uplatnený nájom majetku vyššieho územného celku z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa v súlade s § 9a) ods. 9 písm. c) zákona č. 446/2001 Z. z.   

o majetku vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov so zdôvodneným dôvodom 

hodným osobitného zreteľa. Návrh na uznesenie týkajúci sa schválenia nájmu pre YOUNG 

ANGELS ACADEMY, o. z. a Florbalový klub FLORKO Košice z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa je potrebné schváliť 3/5 väčšinou všetkých poslancov Zastupiteľstva KSK.   

Zámer prenajať nebytové priestory z dôvodu hodného osobitného zreteľa sa zverejňuje  

na úradnej tabuli a internetovej stránke KSK dňa 08. 04. 2022. 

 

Diskusia: 

Doc. RNDr. Peter Solár, PhD.: Opýtal sa, či sa telocvičňa SOŠ informačných technológií na 

Ostrovského 1, Košice neplánuje vrátiť na pôvodný účel, na tréningy športovcom, teraz slúži ako 

humanitárny sklad pre Ukrajincov, je to bohumilé dielo, ale máme aj iné priestory, mali by sme 

čo najskôr vrátiť telocvičňu pre športové účely. 

Peter Zubek: Zdieľame ten istý názor a pracujeme na uvoľnení týchto priestorov. 

Zrekonštruovaná telocvičňa v Šaci nepostačuje pre všetkých a nie je ideálna vzhľadom na 

vzdialenosť a dopravu do Šace.  

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 7/2022  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť zmenu uznesenia 

Zastupiteľstva KSK č. 646/2022 zo dňa 28. 02. 2022 - Nájom        športových zariadení pre 

YOUNG ANGELS ACADEMY, o.z. a Florbalový klub FLORKO Košice  podľa predloženého 

návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 3: 

Počet členov: 13 

Za: 0 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

 

Návrh na uznesenie bol schválený 

 

d) Zmena podmienok nájmu pre nájomcu Súkromná spojená škola EDURAM, 

Maurerova 55, 053 42 Krompachy a zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja č.492/2020  

 

Vyjadrenie - JUDr. Marta Vargová - vedúca referátu hospodárenia s majetkom. 

Na zasadnutie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja je predkladaný materiál: „Zmena 

podmienok nájmu pre nájomcu Súkromná spojená škola EDURAM, Maurerova 55, Krompachy 

a  zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 492/2020“, obsahom 

ktorého je zmena podmienok nájmu Súkromná spojená škola EDURAM, ktorý vznikol na 

základe nájomnej zmluvy č. 01/2021/NZ zo dňa 04. 01. 2021 spočívajúca v predĺžení doby 

nájmu do 31. 08. 2023 a v doplnení účelu nájmu za podmienok uvedených v návrhu na 

uznesenie časť B/. Podrobnejšie odôvodnenie predkladaného materiálu sa nachádza v jeho 
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hlavnom dokumente. Vzhľadom na skutočnosť, že nájom majetku KSK pre nájomcu Súkromná 

spojená škola EDURAM bol schválený uznesením Zastupiteľstva KSK č. 492/2020 zo dňa 14. 

12. 2020 z dôvodu hodného osobitného zreteľa, je potrebné predložiť na schválenie 

Zastupiteľstvu KSK aj zmenu podmienok nájmu. Schválenie zmeny podmienok nájmu pre 

nájomcu je navrhované z  dôvodu hodného osobitného zreteľa v súlade s § 9a) ods. 9 písm. c) 

zákona č. 446/2001 Z. z. o majetku vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov, 

ktorým je udržanie výchovno-vzdelávacieho procesu v regióne. V zmysle § 2a ods. 6 a § 14 ods. 

1 písm. d) Zásad hospodárenia s majetkom KSK v znení dodatkov Zastupiteľstvo KSK 

rozhoduje o dočasnej prebytočnosti majetku KSK, v prípadoch ak rozhoduje o jeho nájme. 

Z toho dôvodu je súčasťou návrhu na uznesenie v časti A/ rozhodnutie o dočasnej prebytočnosti 

nehnuteľných vecí, ktoré sú predmetom nájmu, a to za účelom zosúladenia nájmu 

s ustanoveniami Zásad hospodárenia s majetkom, ktoré boli počas doby nájmu doplnené 

dodatkom č. 3 o úpravu týkajúcu sa dočasnej prebytočnosti. Návrh uznesenia týkajúci sa zmeny 

podmienok nájmu z dôvodu hodného osobitného zreteľa je potrebné schváliť 3/5 väčšinou 

všetkých poslancov Zastupiteľstva KSK, pričom nájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa sa 

zverejňuje na úradnej tabuli a internetovej stránke KSK dňa 08. 04. 2022. 

 

Diskusia: 

MUDr. Marián Hojstrič: Vyjadril spokojnosť so spoločnou iniciatívou OSK/KSK 

a zriaďovateľmi Súkromnej spojenej školy EDURAM, ktorí našli spoločnú reč, pri niekoľkých 

rokovaniach o prechode zriaďovateľskej kompetencie. Takto by si do budúcna vedel predstaviť 

spoluprácu medzi OSK/KSK aj pri preberaní zriaďovateľských pôsobností iných škôl iných 

zriaďovateľov. Momentálne je veľký dopyt po internátnych priestoroch aj v súvislosti so 

situáciou na Ukrajine a požiarom v domove dôchodcov v Spišskej Novej Vsi, KSK  ako nový 

zriaďovateľ by mohol pokračovať v poskytovaní priestorov internátnej školy aj pre spomínané 

účely.  

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 8/2022  

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Zmenu podmienok nájmu 

pre nájomcu Súkromná spojená škola EDURAM, Maurerova 55, 053 42 Krompachy a zmenu 

uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č.492/2020  

 

Hlasovanie č. 4: 

Počet členov: 13 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  

 

Návrh uznesenia bol schválený 

 

K bodu č. 5 

    Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky o prechode zriaďovateľskej 

pôsobnosti medzi KSK a EDURAM s.r.o. 

 

    Vyjadrenie - Ing. Slavomír Kožár, MBA – vedúci odboru školstva 

Na základe požiadavky súkromnej spoločnosti  EDURAM s.r.o., Moravská 2566/4,  

052 01 Spišská Nová Ves, (ďalej len „EDURAM“), ktorá oslovila  Košický samosprávny kraj 

v súvislosti s prechodom zriaďovateľskej pôsobnosti, KSK zorganizovalo stretnutie za okrúhlym 

stolom v meste Krompachy s regionálnymi podnikateľmi, s miestnou samosprávou a ďalšími 

aktérmi vo vzdelávaní, aby navrhli potrebné reštrukturalizačné opatrenia k transformácií školy 
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pod zriaďovateľskú pôsobnosť  KSK. Na základe dohody podpísanej do 31. januára 2023 medzi 

KSK a EDRUAM, predloží KSK v zmysle § 18 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe  

v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov Ministerstvu 

školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky žiadosť o zmeny v sieti škôl a školských 

zariadení Slovenskej republiky, spočívajúcu v zmene zriaďovateľa Súkromnej spojenej školy 

EDURAM, Maurerova 55, Krompachy zriaďovateľa EDURAM na KSK s účinnosťou od 

1. augusta 2023. 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky 

 

Záver: Predseda komisie PhDr. Marek  Čižmár predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 9/2022  
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Zmenu v sieti škôl 

a školských zariadení Slovenskej republiky o prechode zriaďovateľskej pôsobnosti medzi KSK 

a EDURAM s.r.o. podľa predloženého návrhu 

 

Hlasovanie č. 5: 

Počet členov: 14 (prišiel 1 člen) 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Návrh uznesenia bol schválený  

 

K bodu č. 6 

Zmena v sieti škôl – zaradenie elokovaného pracoviska vo Viničkách pre Strednú odbornú 

školu agrotechnických a gastronomických služieb - Agrártechnikai és Gasztronómiai 

Szolgáltatási Szakközépiskola,  Pribeník 

 

Vyjadrenie -   Ing. Slavomír Kožár, MBA – vedúci odboru školstva 

Odbor školstva Úradu Košického samosprávneho kraja v zmysle § 18 zákona  

č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve v znení neskorších predpisov  

predloží žiadosť o vyradenie Elokovaného pracoviska Viničky, Hlavná 232/14 Viničky ako 

súčasti Strednej odbornej školy poľnohospodárstva a služieb na vidieku, Kukučínova 23, Košice 

k 31.08.2023.V súlade opatrením 1.2.5. Regionálnej stratégie výchovy a vzdelávania v stredných 

školách v Košickom samosprávnom kraji 2021 – 2025 a na základe výstupov z analýzy 

realizovanej expertmi Svetovej banky na všetkých stredných odborných školách v Košickom 

kraji pre potreby iniciatívy CuRI, bolo odporúčané KSK. 

- Priradenie Elokovaného pracoviska Viničky k Strednej odbornej škole agrotechnických  

a gastronomických služieb - Agrártechnikai és Gasztronómiai Szolgáltatási Szakközépiskola, 

J. Majlátha 2, Pribeník (ďalej len „SOŠ Pribeník“), ktorá by vzdelávala žiakov v tomto 

regióne v odboroch vzdelávania zameraných na poľnohospodárstvo, potravinárstvo, 

vinárstvo, ovocinárstvo,  

- Umiestnenie EP Viničky z geografického pohľadu (lokalita obce Viničky, okres Trebišov) 

zodpovedá logicky priradeniu k SOŠ Pribeník (30 km), ktorá svojím zameraním  

na agrotechniku a gastronómiu obsahovo súvisí s už existujúcimi odbormi  vzdelávania v EP 

Viničky. Vzdialenosť od aktuálnej kmeňovej SOŠ PaSV v Košiciach je 60 km.  

Odbor školstva Úradu Košického samosprávneho kraja v zmysle § 18 zákona č. 596/2003 Z. z. o 

štátnej správe v školstve a školskej samospráve v znení neskorších predpisov predloží žiadosť 

o zaradenie EP Viničky ako súčasti Strednej odbornej školy agrotechnických 

 a gastronomických služieb - Agrártechnikai és Gasztronómiai Szolgáltatási Szakközépiskola, J. 
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Majlátha 2, Pribeník k 01.09.2023. Práva a povinnosti vyplývajúce z pracovnoprávnych vzťahov 

zamestnancov vykonávajúcich činnosť v elokovanom pracovisku a iné právne vzťahy (napr. 

záväzky a  pohľadávky) a ktorí sú zamestnancami SOŠ PaSV Košice prechádzajú dňom 

zaradenia EP Viničky k SOŠ Pribeník na kmeňovú školu. Na SOŠ Pribeník prejde dňom 

zaradenia EP Viničky všetok hnuteľný a všetok nehnuteľný majetok a vecné a finančné 

vymedzenie majetku elokovaného pracoviska bude vyšpecifikované v dodatku k zriaďovacej 

listine SOŠ Pribeník v zmysle protokolu o  odovzdaní a prevzatí majetku.   

 

Diskusia: 

Ing. František Krejza: Vyjadril sa k zriadeniu Tokajského vzdelávacieho inštitútu, ako 

k pozitívnemu kroku, ale nesúhlasil s týmto medzikrokom, priradeniu EP Viničky k SOŠ 

Pribeník.  Popísal históriu priradzovania školy vo Viničkách predchádzajúcim vedením odboru 

školstva a položil otázku, ako mohol odbor školstva súhlasiť s tým, aby sa v roku 2020/2021 

otvorilo pre 12 žiakov štúdium na elokovanom pracovisku v tých istých odboroch ako má 

Pribeník. Do Košíc 12 a 12 do Pribeníka. Ďalej sa vyjadril k odboru ovocinárstvo, ktoré je podľa 

neho skôr zabudnutý odbor, a zdôraznil, že problém so žiakmi sa vyrieši, do roku 2023 v EP už 

nebude ani jeden žiak, lebo prváci už nie su, odbory, ktoré sú n EP má aj Pribeník, takže podľa 

neho SOŠ Pribeník nepotrebuje EP Viničky, nerozumel tomuto administratívnemu kroku 

vyradenia a priradenia EP Viničky k SOŠ Pribeník, keď KSK má možnosti projektovej žiadosti  

(CuRI). Navrhol vynechať tento krok, pokladá ho za zbytočný, navrhol rozpracovať ideu 

Tokajského vzdelávacieho inštitútu a riešiť to komplexne. Treba podporiť vinárstvo, 

ovocinárstvo, treba urobiť osvetu, chýba tu konzerváreň, aj s podporov iných oblasti, napr. 

s podporou rozvoja vidieka, čo je cenné, tak je to pivnica, je určená na cestovný ruch aby nebola 

súčasťou školy, aby ju spravoval niekto iný a žiaci tam chodili na prax. Otvoril problém 

Tokajskej oblasti s pohľadu Maďarských a Slovenských vinárov.  

Ing. Slavomír Kožár, MBA: Projektový zámer - Tokajský vzdelávací inštitútu – je zahrnutý  

v projekte CuRI a podmienkou Svetovej banky pre investíciu cca 8 mil. eur je, aby sme 

akceptovali výsledok ich analýzy a uskutočnili tento administratívny krok.   

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 10/2022  
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Zmenu v sieti škôl – 

vyradenie Elokovaného pracoviska Hlavná 232/14 Viničky ako súčasti Strednej odbornej školy 

poľnohospodárstva a služieb na vidieku, Kukučínova 23, Košice zo siete škôl a školských 

zariadení Slovenskej republiky od 31. augusta 2023 a zaradenie Elokovaného pracoviska Viničky 

ako súčasti Strednej odbornej školy agrotechnických a gastronomických služieb – Agrártechnikai 

és Gasztronómiai Szolgáltatási Szakközépiskola, J. Majlátha 2, Pribeník do siete škôl 

a školských zariadení Slovenskej republiky k 1. septembru 2023 podľa predloženého návrhu na 

uznesenie  

   
Hlasovanie č.6: 

Počet členov: 14 

Za:13 

Proti: 0 

Zdržal sa:1  

 

Návrh uznesenia bol schválený 

 

 

 

 



                                                                            

10 

 

K bodu č. 7 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2021   

 

Vyjadrenie  - Ing. Kvetoslava Lipovská,  vedúca referátu rozpočtu 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja (ďalej „KSK“) je spracovaný v súlade 

s ustanovením § 16 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

v znení neskorších predpisov, v súlade s rozpočtovou klasifikáciou a na základe údajov 

z účtovnej závierky za rok 2021.  
V súlade s týmto ustanovením obsahuje záverečný účet najmä nasledovné údaje: 

 plnenie bežného rozpočtu príjmov a čerpanie bežného rozpočtu výdavkov, 

 plnenie kapitálového rozpočtu príjmov a čerpanie kapitálového rozpočtu výdavkov, 

 plnenie príjmových finančných operácií a čerpanie výdavkových finančných operácií, 

 stav a vývoj dlhu, 

 hospodárenie príspevkových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK,  

 náklady a výnosy podnikateľskej činnosti organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK, 

 bilancia aktív a pasív, 

 hodnotenie plnenia programov. 

Hospodárenie KSK bolo zabezpečené v súlade s platnou legislatívou, t. j. platnými zákonmi, 

všeobecne záväznými nariadeniami KSK, internými smernicami a ďalšími predpismi. KSK 

hospodáril s vlastnými príjmami, finančnými prostriedkami zo štátneho rozpočtu, z rozpočtu 

Európskej únie, z darov a iných príspevkov. Okrem samosprávnych kompetencií zabezpečoval 

KSK z vlastných príjmov aj financovanie právnických a fyzických osôb poskytujúcich sociálnu 

starostlivosť, financovanie súkromných a cirkevných školských zariadení a výdavky pre 

dopravcov na poskytovanie služieb vo verejnom záujme v pravidelnej autobusovej doprave v 

KSK. Prenesený výkon štátnej správy v odvetví školstva bol financovaný formou účelovej 

dotácie zo štátneho rozpočtu. Súčasťou záverečného účtu je aj vyhodnotenie programového 

rozpočtu, kde plnenie stanovených cieľov a ukazovateľov zohľadňovalo disponibilné zdroje 

KSK v roku 2021. V zmysle zákona č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy 

v znení neskorších predpisov a zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších predpisov nakladal KSK s majetkom a príjmami hospodárne, 

efektívne, účinne a účelne. Dlh KSK k 31. 12. 2021 podľa zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších predpisov predstavuje 

čiastku 68 873 939 €, čo je zadlženie KSK vo výške 30,90 % zo skutočných bežných príjmov 

predchádzajúceho roka. Návrh záverečného účtu  bol v zmysle § 9 ods. 3 zákona č. 302/2001 Z. 

z. o samospráve vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov predložený na verejnú 

diskusiu a v zmysle § 19e ods. 1, písm. c) zákona č. 302/2001 Z. z. o samospráve vyšších 

územných celkov v znení neskorších predpisov aj hlavnému kontrolórovi na vypracovanie 

odborného stanoviska.  

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky 

 

Záver: Predseda komisie PhDr. Marek  Čižmár  konštatoval, že školská komisia nie je 

uznášaniaschopná pokračoval bodom č. 8 bez návrhu uznesenia a schválenia. 

 

K bodu č. 8 

Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022 

 

Vyjadrenie -  Ing. Kvetoslava Lipovská- vedúca referátu rozpočtu, 
informovala o úpravách rozpočtu KSK- Hlavnou zmenou rozpočtu je zvýšenie dane s príjmov 

fyzických osôb. Vo výdavkovej časti pôjde hlavne na energie do organizácii v zriaďovateľskej 
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pôsobnosti KSK. V školstve na originálne kompetencie. Tiež zvýšenie rozpočtu pre SADky z 

dôvodu zvýšených výdavkov. 

Zastupiteľstvo Košického samosprávneho kraja  schválilo uznesením č. 622/2021 zo dňa 14. 12. 

2021 na svojom 28. zasadnutí Rozpočet KSK na rok 2022 nasledovne: 

bežné príjmy vo výške  238 022 008 €, bežné výdavky vo výške 238 522 008 €, kapitálové 

príjmy vo výške 33 226 479 €, kapitálové výdavky vo výške 84 942 610 €, príjmové finančné 

operácie vo výške 75 612 287 €, výdavkové finančné operácie vo výške 23 396 156 €.  

V I. Úprave rozpočtu KSK v roku 2022 sú premietnuté výsledky zo Záverečného účtu KSK za 

rok 2021, úprava rozpočtu vyplývajúca z Uznesenia č. 671/2022 prijatého na zasadnutí 

Zastupiteľstva KSK 28. 02. 2022, na základe ktorého bola poskytnutá dotácia pre Nadáciu KSK 

a rozpočtové opatrenia predsedu KSK, ktorými bolo schválené použitie fondu na výdavky 

a výdavkové finančné operácie a presuny z bežných výdavkov do kapitálových výdavkov. 

V samotnej I. Úprave rozpočtu KSK v roku 2022 ide o úpravy rozpočtu vyplývajúce zo 

zvýšených daňových a nedaňových príjmov, z grantov, z poskytnutých dotácií zo štátneho 

rozpočtu (ďalej len „ŠR“) a z Európskej únie (ďalej len z „EÚ“), z presunov z centrálnej rezervy 

a z použitia fondu na výdavky a výdavkové finančné operácie. 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie PhDr. Marek  Čižmár  predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 11/2022:  
Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť úpravu rozpočtu Košického 

samosprávneho kraja v roku 2022 podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

Hlasovanie: č. 7 

Počet členov: 13 

Za:13 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

 

Návrh na uznesenie bol schválený 

 

K bodu č. 9. 

  Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja vrátane Integrovanej územnej 

stratégie  

 

Vyjadrenie  

Ing. Barbora Kováčová, vdúca referátu regionálneho rozvoja a plánovania, 

predstavila návrh analytickej časti programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja, ktorý nebude 

predložený na rokovanie Zastupiteľstva KSK , materiál má informatívny charakter zdôraznila že 

aktuálne prebieha príprava nového programového obdobia a krátko informovala k 

predkladanému programu. Čo sa týka KSK vypracováva Program hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja vrátane Integrovanej územnej stratégie. Táto Integrovaná územná stratégia bude slúžiť 

regiónom na to, že budú rozhodovať o svojej vlastnej finančnej obálke,  konkrétne v prípade 

KSK to je 152 miliónov € , ktoré bude rozdeľovať do 36 opatrení. Celý operačný program 

Slovensko sa bude skladať z 92 opatrení. Tých 152 miliónov budeme vedieť použiť na opatrenia 

ktoré dohadujeme s ministerstvom. KSK má vypracovanú vlastnú stratégiu, ktorá bola 

predmetom minulého zastupiteľstva. Zároveň Odbor regionálneho rozvoja zbiera projektové 

zámery z územia prevažne od starostov miest a obcí. V súvislosti s tým KSK vytvorilo Radu 

partnerstva, ktorá bude projekty schvaľovať. V máji by mala byť finálna podoba Rady 

partnerstva, podľa nových pravidiel. Podala informáciu k analytickej časti materiálu Programu 
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hospodárskeho a sociálneho rozvoja, že je tam samostatná kapitola kompetencií. Odbor 

regionálneho rozvoja kontaktoval jednotlivých zástupcov odborov, v tomto prípade je to 

Stratégia školstva a stratégia neformálneho vzdelávania, kde je  snaha, aby už existujúce 

strategické materiály sa odzrkadlili aj v Programe hospodárskeho a sociálneho rozvoja.  

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky 

 

Záver: Predseda komisie PhDr. Marek  Čižmár  predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 12/2022 
Školská komisia berie na vedomie predložený Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho 

rozvoja vrátane Integrovanej územnej stratégie.  

 

Hlasovanie č.8: 

Počet členov: 13 

Za: 13  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 Návrh na uznesenie bol schválený: 

 

K bodu č. 10 

Zmena v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej republiky- informatívna správa 

k žiadosti o zaradenie Spojenej školy s organizačnými zložkami Stredná odborná škola 

pedagogická a materská škola a zaradenie Výdajnej školskej jedálne ako súčasti Spojenej 

školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 

 

Vyjadrenie  - Ing. Slavomír Kožár, MBA – vedúci odboru školstva 

 

Novelou zákona 596/2003 Z. z o štátnej správe v školstve a školskej samospráve v znení 

neskorších predpisov s účinnosťou od  01. 01. 2022 sa v  § 9 ods. 2 písmeno h) upravila možnosť  

samosprávneho kraja pri výkone samosprávy zriaďovať všeobecne záväzným nariadením  

materské školy, ak ide o jednu právnickú osobu zriadenú ako kombinácia strednej školy 

a materskej školy, alebo kombináciu strednej školy, materskej školy a základnej školy. Na 

základe záverov Krízového štábu Košického samosprávneho kraja v súvislosti s utečeneckou 

krízou a vojenským konfliktom na Ukrajine a v spolupráci s Ministerstvom školstva, vedy, 

výskumu a športu Slovenskej republiky plánuje Košický samosprávny kraj od 01. 09. 2022 

zriadiť Spojenú školu Bielocerkevská 29, Košice s organizačnou zložkou Stredná odborná škola 

pedagogická, Bielocerkevská 29, Košice a organizačnou zložkou Materská škola, Bielocerkevská 

29, Košice (ďalej len „ Spojená škola“). Zriadením organizačnej zložky Spojenej školy – 

Strednej  odbornej školy pedagogickej, Odbor školstva KSK napĺňa špecifický cieľ Regionálnej 

stratégie výchovy a vzdelávania v stredných školách Košického samosprávneho kraja 1.2, 

opatrenie číslo 1.2.3 (Rozšíriť ponuku vzdelávania v stredných školách v zriaďovateľskej 

pôsobnosti KSK o skupinu odborov vzdelávania 76 – učiteľstvo).  KSK zriadi pri Spojenej škole 

výdajnú školskú jedáleň, ktorá bude zabezpečovať stravu formou dovozu pre žiakov materskej 

školy, žiakov strednej pedagogickej školy a zamestnancov. Dodávateľom stravy bude existujúce 

školské stravovacie zariadenie v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK, ktoré má hygienou schválené 

podmienky na vývoz stravy. Predpokladaná  kapacita výdajnej školskej jedálne je 200. Finančné 

prostriedky na zriadenie a materiálno – technické zabezpečenie organizačnej zložky Spojenej 

školy – Materská škola plánuje KSK získať prostredníctvom dotácie MŠVVaŠ SR. 

V organizačnej zložke Spojenej školy –  Materská škola plánuje KSK otvoriť maximálne  4 

triedy s vyučovacím jazykom slovenským – 84 žiakov.  V organizačnej zložke Spojenej školy – 
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Stredná odborná škola pedagogická plánuje KSK otvoriť maximálne 4 triedy s vyučovacím 

jazykom slovenským v študijnom odbore 7649 M učiteľstvo pre materské školy a 

vychovávateľstvo – 68 žiakov. Organizačná zložka Spojená škola – Stredná odborná škola 

pedagogická v školskom roku 2022/2023 neotvorí 1. ročník štúdia vzhľadom na to, že jej nebol 

pridelený počet žiakov z určovania najvyššieho počtu žiakov prvých ročníkov stredných škôl pre 

školský rok 2022/2023.  

 

Diskusia: 

Ing. František Krejza: Upozornil, že súčasťou názvu každej školy je jej sídlo a v priebehu 

predstavovania tohto bodu sa nedozvedel adresu  spomínanej materskej školy. 

Ing. Slavomír Kožár, MBA: Bielocerkevská 29, Košice 

György Nagy: Opýtal sa, či ide o samostatný právny subjekt. 

Ing. Slavomír Kožár, MBA: Spojená škola s dvoma organizačnými zložkami. 

PaedDr. Adriana Petrová, PhD: Opýtala sa, či je plán len pre ukrajinské deti. 

Ing. Slavomír Kožár, MBA: Nakoľko ešte nie je výzva MŠVVaŠ SR predkladáme tento návrh 

v tejto podobe, po predložení výzvy ministerstva školstva budeme postupovať v súlade s výzvou. 

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a predniesol návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 13/2022  

Školská komisia berie na vedomie informatívnu správu a po dopracovaní materiálov k žiadosti 

Ministerstvu školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej republiky na zaradenie Spojenej školy 

s organizačnými zložkami Stredná odborná škola pedagogická a materská škola a zaradenie 

Výdajnej školskej jedálne ako súčastí Spojenej školy v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK odporúča 

Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť: 

 

Hlasovanie č.9: 

Počet členov: 14 

Za: 14 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

 

Návrh uznesenia bol schválený: 

 

 K bodu č.11 

 Body z plánu úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2022 

 

      a)  Vyjadrovať sa k materiálom predkladaným na zasadnutie Zastupiteľstva KSK a zaujímať                         

              k nim stanoviská 

 

Vyjadrenie:  

Ing. Slavomírovi Kožárovi, MBA, vedúci odboru školstva. 

   V predchádzajúcich bodoch programu rokovania v bodoch 5, 6, a 10 odbor školstva preniesol 

návrhy na ďalšie kroky v súvislosti so zmenami v sieti škôl a školských zariadení SR 

v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK: EDURAM, EP Viničky a informatívna správa ku zriadeniu  

pedagogickej školy, vrátane ďalšej organizačnej zložky, materskej škôlky a vrátane športových 

nájmov osobitného zreteľa.    

   

b) Informovať o aktuálnych výstupoch z KROVaP v zriaďovateľskej a územnej pôsobnosti    

Košického samosprávneho kraja- Ing. Slavomír Kožár, MBA – vedúci odboru školstva 

informoval nasledovne: 
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13. zasadnutie KROV sa konalo 16. februára 2022 formou online, kde krajská rada prerokovala 

žiadosť Súkromnej hotelovej akadémie- Dufincova, Komenského 1, Michalovce o zaradenie 

odborov 6444 K čašník, servírka a 6454 M 01 služby a súkromné podnikanie- hotelierstvo. 

Keďže škola nepredložila stanovisko vecne príslušnej stavovskej organizácie – RUZ a jedným 

z členov KROVaP je aj zástupca RUZ, ktorý vysvetlil, že Súkromnej hotelovej akadémii- 

Dufincova bolo zaslané nesúhlasné stanovisko. KROVaP vyjadrila nesúhlasné stanovisko so 

zaradením študijného odboru 6444 K čašník, servírka a 6354 M 01 - služby a súkromné 

podnikanie - hotelierstvo pre Súkromnú hotelovú akadémiu - Dufincova, Komenského 1, 

Michalovce. Ďalej sa preberala problematika označenia školy ako „Centra odborného 

vzdelávania a prípravy – COVP “, ktorá sa týka SOŠ a SPŠ, tieto školy môžu používať aj tento 

prívlastok. KRVaP zaviazala odbor školstva vypracovaním kritérií pre posúdenie spôsobilosti 

škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja uchádzať sa o používanie 

označenia Centrum odborného vzdelávania a prípravy popri názve strednej odbornej školy 

a zároveň poverila odbor školstva vyhodnotením plnenia súboru kritérií pre školy uchádzajúce sa 

o označenie Centrum odborného vzdelávania a prípravy a následným vydaním súhlasného 

stanoviska zriaďovateľa pre úspešné školy do termínu stanoveného stavovskou organizáciou. To 

bude podmienkou udeľovania súhlasu zriaďovateľa, platí to pre školy v zriaďovateľskej 

pôsobnosti KSK.  Tento manuál bude prekonzultovaný aj s inými zriaďovateľmi a aj oficiálne 

zverejnený a prístupný.  

 

Diskusia : 

Ing. František Krejza: Vrátil sa k bodu 6, vyradenie a zaradenie EP Viničky a Tokajský 

vzdelávací inštitút, vyjadril záujem o podklady, materiály k príprave zriadenia Tokajského 

vzdelávacieho inštitútu, keďže Školská komisia je aj poradný orgán, chcel by priebežne byť 

informovaný a preštudovať si materiály skôr ako budú predkladané na rokovanie komisie 

a navrhol aby celá príprava bola riešená komplexne s vedomím, že v danom regióne sú ďalšie 

školy a počet žiakov tomto regióne nie je veľký.  

Ing. Slavomír Kožár, MBA: Vysvetlil, že v súlade optimalizáciou, ktorá je kľúčovou prioritou 

Regionálnej stratégie výchovy a vzdelávania v stredných školách v KSK bude KSK pristupovať 

komplexne a proaktívne aj k školám v tomto regióne. K návrhu p. Krejzu sa vyjadril pozitívne 

a poďakoval za prísľub pomoci a záujmu. 

JUDr. Ladislav Rovinský: Informoval, že je tu problém aj s Ukrajincami, ktorý sa chcú zapojiť 

do práce, ale nemajú výučné listy nášho typu. Ďalej MRK, ktorí nemajú výučný list ale chcú si 

otvoriť živnosť, adresoval otázku na odbor školstva.  

Ing. Slavomír Kožár, MBA:  Odpovedal, že reflektujeme na túto situáciu v súvislosti 

s konfliktom na Ukrajine a plánujeme rozšíriť naše projekty aj o „mäkké zručnosti“, o inklúzivne 

vzdelávania, celoživotné vzdelávanie. Máme 8 škôl, ktoré sú vybrané v iniciatíve CuRI a sú  

nastavených sektorovo aj regionálne, budeme tam implementovať a chceme zabezpečiť aj túto 

problematiku. 

 

Záver: Predseda komisie ukončil diskusiu a otvoril bod č. 12:  

 

K bodu č.12 

Návrhy podnety a požiadavky. 

 

Mgr. Milan Kaplan:   

Svoju pripomienku adresoval oddeleniu športu a týkala sa Krajskej futbalovej ligy. Na podnet od 

niektorých futbalových klubov, ktoré sa zapájajú do Krajskej futbalovej ligy, najmä do zimného 

pohára. Navrhol aby pre budúci ročník bol formát súťaže prehodnotený, aby každý z účastníkov 

mal možnosť v súťaži odohrať viac ako jeden zápas. V systéme vyradzovania je to teraz 

nastavené tak, že práve kluby, ktoré sú výkonnostne aj ekonomicky slabšie, skončia hneď 

v prvom zápase, navrhol skupinový prístup alebo turnaje. 
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Záver: Predseda komisie PhDr. Marek  Čižmár  uviedol, že  ani k tomuto bodu sa nehlasuje 

 

  K bodu č. 13 

  Rôzne 
To tohto bodu neboli predložené žiadne materiály na prerokovanie. 

 

  K bodu č. 14 

  Záver   

Predseda Školskej komisie sa poďakoval členom komisie za účasť na rokovaní a informoval, že    

ďalšie zasadnutie komisie sa plánuje začiatkom mesiaca jún, vopred budú členovia komisie 

informovaní o termíne a zároveň bude zaslaná pozvánka elektronicky. 

 

 

 

 

  Ing. Mária Kokardová       PhDr. Marek Čižmár  

..................................................    .................................................... 

      tajomník komisie                                                                     predseda komisie 

 

vz.: RNDr. Jana Partilova 

 


